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Tour Fare 团费 :                                    Departure 出发日期 :    

 

 

 
                  

 

                             
 

 

*  最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The  Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator  * 

              

              UPDATE ON : 14/04/2017 

 

Hotel 酒店 

 

 

Taoyuan 桃园    :  Chuto Plaza Hotel / SML（5*） , 住都大饭店 / 同级(5 星) http://www.chuto.com.tw / 

Yilan 宜兰           :  Toucheng Leisure Farm / SML , 头城休闲农场 / 同级   

Taichung 台中 :  FM  Hotel / SML (4*) , 福尔摩沙酒店/ 同级 (4 星)   

Miaoli 苗栗       : TaiYi Ecological Leisure Farm / SML , 台一生态休闲农场 . 花泉卉馆 / 同级  www.taii.com.tw 

Taipei 台北 : Asia Pacific  Hotel / SML（4*）  , 淡水亚太饭店 / 同级(4 星) 

Special Flavor 风味  

 

 

 

 

Place of 

Visit 

景点 
 

 

 

 

Day 01     Kuala Lumpur ~ Taoyuan               第一天       吉隆坡 ~ 桃园                         

Day 02     Taoyuan ~ Taipei ~ Yilan ( B / - / D ) 第二天       桃园 ~ 台北 ~ 宜兰 ( 早 / - / 晚餐 ) 

Day 03     Yilan ~ Taichung ( B / L / - )   第三天       宜兰 ~ 台中 ( 早 / 午餐 / - )   

Day 04     Taichung ~ Nantou ( B / L / D)  第四天       台中~ 南投 ( 早 / 午 /晚餐)  

Day 05     Nantou ~ Taipei                                            ( B / L / - ) 第五天       南投~ 台北            ( 早 / 午餐 / - ) 

Day 06     Taipei ~ Taoyuan ~ Kuala Lumpur ( B )   第六天       台北 ~ 桃园 ~ 吉隆坡 ( 早餐 )  

 Tour Fare Included 团费含  : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket ,  

                                                             Entrance Fees & Local Tourist Guide . 

                 行程上之酒店 , 膳食 , 交通接送 , 国际机票 , 观光点入门票及导游 .   

 Tour Fare Excluded 团费不含  : Malaysia Airport Tax , Taiwan Airport Tax ,YQ Tax , YR Tax , Local Tour Guide & Driver Tipping . 

      吉隆坡出境机场税 , 台湾出境机场税 , 航空保险税 , 燃油税 , 导游与司机小费 . 

Taipei 台北        : Chiang Kai-Shek Memorial Hall 中正纪念堂 , Martyr’s Shrine 忠烈祠  ,  

   Taipei 101 Building Shopping Mall ( exclude Viewing Platform ) 台北 101 大楼购物广 

   场 ( 不含观景台 ) , Raohe Night Market 饶河夜市 , Shilin Residence Garden 士林官邸花园 

   Yangmingshan National Park Flower viewing 阳明山国家公园赏花,  

    The town of Jioufen 九份, Wufenpu 五分埔服饰街 , Pearl Gallery 珍珠推广中心 

   Beauty Duty Free Shop 美妆免税店 Tianxi Arts Center 天禧艺术中心. 

Yilan 宜兰 : Hsueshan Tunnel 雪山隧道 , Toucheng Leisure Farm 头城农场, 

   Mr Brown Coffee （enjoy coffee - own expenses）金车伯朗咖啡馆（自费品尝咖啡） 

Taichung 台中 : Fengchia Night Market 逢甲夜市 

Nantou 南投 : Sun Moon Lake Scenic Area ( experience boat ride ) 日月潭风景区 ( 赠送: 船游 ) ,  

     Wen-Wu Temple 文武庙 , Taiwan Glass Temple 台湾玻璃庙, TaiYi Ecological Leisure Farm 

   台一生态休闲农场 ( DIY 活动 , 房间内独立温泉 ) ， Local Product 山地农特产， 

   Experience  tea plucking 体验采茶 

Taoyuan 桃园 : Shihmen Reservoir Scenic Area 石门水库风景区，Dasi Old Street 大溪老街 

 

** 备注：特别安排九份小吃街、饶河夜市和逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃（自费）。 

Farm BBQ Flavor 农场 BBQ 风味 , ShihMen Fish Flavor 石门活鱼多吃风味料理 ,  

Shao Local Flavor 邵族山地风味 , Taiyi Flower Feast 台一花卉飨宴 ,  

Mongolia BBQ + Spicy Steamboat 蒙古烤肉+麻辣火锅       

 

http://www.chuto.com.tw/
http://www.taii.com.tw/
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第一天  吉隆坡 ~ 桃园                    住宿 : 住都大饭店 / 同级               

团员集合于吉隆坡国际机场，搭乘班机飞往台北。抵达后，由专员接待送往酒店休息。 

 
 

 

第二天    桃园 ~ 台北 ~ 宜兰    ( 早餐 / - / 晚餐 )                    住宿 : 头城休闲农场 / 同级 

早餐后，前往参观中正纪念堂。中正纪念堂位于台北市中心，是为追念先总统蒋介石而建造的纪念堂，造型仿北京天坛

之顶、埃及金字塔之体，高聳威严。纪念堂左右分列戏剧院与音乐厅，古色古香的中国宮殿式建筑，莊严宏伟。前往士

林官邸花园和阳明山国家公园赏花。接着前往九份。九份是电影“悲情城市”的外景地，在那里可品尝草仔粿、蕃薯芋

头丸、潮州魚丸等各式小吃。相传在陆路尚未开通之時，一切物资供给仰赖海路進行，由于村落中只有九戶人家，故对

外採买时皆要求备妥「九份」，久而久之，人们便以此命名。续程路径雪山隧道。之后前往头城农场。晚上可参与放天

灯，DIY 地瓜瓮窑等活动。 
 

 

第三天    宜兰 ~ 台中                                   ( 早餐 / 午餐 / - )               住宿 : 福尔摩沙 / 同级 

早餐后，出发前往金车伯朗咖啡馆(自费品尝咖啡)。伯朗咖啡馆为台湾的连锁咖啡店之一，母企业为金车公司，成立于

1998 年 12 月，目前在台湾有台北市、新北市、桃园县、宜兰县及海外上海市设有 33 店。之后参观珍珠养殖中心。傍晚

游览逢甲夜市。逢甲夜市是特色小吃聚集的地区，異国风味小吃近來異军突起，包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥

脆棒、欧洲风格的咖啡厅、还有日本各种汤头的拉面。 
 

 

第四天   台中 ~ 南投                     ( 早餐 / 午餐 / 晚餐 )      住宿 : 台一花泉卉馆 / 同级 

早餐后，前往位于南投县的日月潭风景区（赠送:船游）。日月潭为邵族的祖居地，因潭形状似日、月而得名。早年更以

「双潭秋月」名列台湾八景之一，且于国际间素享盛名。接着参观全台湾最大的财神爺文武庙，里面供奉关圣帝君，另

陪有孔子与岳飞，来此可观看日月潭全景，庙宇以金黃色为主。续往参观台湾玻璃庙和山地农特产, 再前往体验采茶。

之后再往台一生态休闲农场， 晚宿台一花泉卉馆。 
 

 

第五天  南投 ~ 台北          ( 早餐 / 午餐 / - )                  住宿 :淡水亚太/ 同级 

早餐后，前往游览忠烈祠及观看阅兵换班仪式。祠內供奉着历年忠勇牺牲的烈士牌位及建国史绩图片。接着前往台北

101 大楼购物广场（不含观景台）。101 大楼是台北市的新地标，共有 101 层，总高度达 508 公尺，曾为世界第一高楼，

在那里可自费登观景台看台北市全景。前往当季流行服饰的好地方 - 五分埔，那里贩卖服饰商家众多，款式从日本、韩

国到泰国应有尽有，让您看得眼花缭乱，目不转睛。接着参观天禧艺术中心。续往美妆免税店购物。前往游览石门水库

风景区-由于溪口处有双峰对峙若石门，因而得名。之后再往大溪老街。傍晚, 前往游览饶河夜市。 
 

 

第六天   台北 ~ 桃园 ~ 吉隆坡            ( 早餐 ) 

早餐后，送往机场乘搭客机返回吉隆坡。  
 

 

** 备注：特别安排九份小吃街 、饶河夜市和逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃（自费）； 

                  

**   景点的先后顺序可根据具体情况有所调整   /   团费不含自费项目   **        



                 UPDATE ON :14/04/2017 
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DAY 1  KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN                   Hotel : Chuto Plaza Hotel / SML 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taipei. Upon arrival, transfer to hotel. 

 
 

 

DAY 2            TAOYUAN~TAIPEI~YILAN    (  B / - / D )                 Hotel : Toucheng Leisure Farm / SML  
After breakfast, visit Chiang Kai-shek Memorial Hall, a famous monument erected in memory of Chiang Kai-shek, former President of the 

Republic of China. The hall is located in the heart of Taipei City. The architecture of the hall is inspired by Temple of Heaven in Beijing; the 

four sides of the structure are similar to those of the pyramids in Egypt. Visit to Shilin Residence Garden and Yangmingshan National Park 

Flower viewing. Continue visit to Jioufen to see the old fashioned way of life that still exist. It is said that long time ago there were only nine 

families in Jioufen. Before the roads on land were built, all materials were transported via ships. Thus a habit was formed that nine pieces of 

same object were purchased at one time for reservation. Hence, the place was called “Jioufen”. Then, proceed to Yilan. Pass by Hsueshan 

Tunnel.  Transfer to Toucheng Farm . You can join some interesting activities during the night. 
 

 

DAY 3   YILAN ~ TAICHUNG (  B / L / - )                         Hotel : FM Hotel / SML 
After breakfast, proceed to Mr Brown Coffee(enjoy coffee – own exprense). Mr. Brown Coffee is a series of canned coffee products produced 

by the King Car company of Taiwan. Then, visit to Pearl Gallery. At night visit to Fengchia Night Market. You can find delicious snack foods, 

quality clothes at reasonable prices to express your unique personality at here. 
 

 

 

DAY 4   TAICHUNG ~ NANTOU  (  B / L / D )  Hotel : TaiYi Ecological Leisure Farm / SML  
After breakfast, continue journey to Sun Moon Lake Scenic Area  (experience boat ride).The lake is located in the middle of Taiwan, is the only 

natural big lake in Taiwan. The southern part of Kuang-Hua Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence 

the name Sun-Moon Lake. Then, visit to Wen-Wu Temple. The temple is located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun 

Moon Lake. The temple is popular among students. Also visit to the Taiwan Glass Temple and Local Product Shop, continue to experience 

tea plucking.. Transfer to TaiyYi Ecological Leisure Farm. 
 

 

 

DAY 5   NANTOU~TAIPEI   ( B  /L / - )                      Hotel : Asia Pacific Hotel / SML 
After breakfast, visit to Martyr’s Shrine. This is classical Ming dynasty architecture and got a chance to see the ceremonial changing of the 

guards. Transfer back to Taipei city. Next, visit Taipei 101 Building Shopping Mall (exclude Viewing Platform). 101 Building is the tallest 

building in the world, total height of 508 meters and 101 floors. Inside the building house company offices and a shopping mall on the lower 

floors, incorporating many top brands under the LVMH group, such as Louis Vuitton, Dior etc. Visit to Tianxi Arts Center. After that, visit to 

Beauty Duty Free Shop. Proceed to Wufenpu Fashion District, the most famous and biggest ready-to-wear clothing marketplace in Taiwan. 

Next, proceed to Shihmen Reservoir Scenic Area. is one of Taiwan’s major reservoirs. The water of the reservoir mainly comes from the north 

of Mt. Tapachien, and midstream of Dahan River. Then, visit to Dasi Old Street. At the night, transfer to Raohe Night Market. 
 

 

 

DAY 6  TAIPEI ~ TAOYUAN ~ KUALA LUMPUR        ( B )   
After breakfast, transfer to airport for your flight back home. 

 

 

 

 

 

 

 

 

** Remarks : Arrange to taste the local food at Jioufen, Raohe Market, and Fengchia Market  (Own Expenses).  
                          

**   The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator   /   Tour Fare exclude Optional Tour   **
          

 

 


